

---

ANNEX A

---

No. 1734. AGREEMENT ON THE IMPORTATION OF EDUCATIONAL, SCIENTIFIC AND CULTURAL MATERIALS, OPENED FOR SIGNATURE AT LAKE SUCCESS, NEW YORK, ON 22 NOVEMBER 1950<sup>1</sup>

---

## NOTIFICATION by RWANDA

By a communication received on 1 December 1964, the Government of Rwanda notified the Secretary-General that it considers itself bound by the above-mentioned Agreement, the application of which had been extended to its territory before the attainment of independence.

---

ANNEXE A

---

No 1734. ACCORD POUR L'IMPORTATION D'OBJETS DE CARACTÈRE ÉDUCATIF, SCIENTIFIQUE ET CULTUREL. OUVERT À LA SIGNATURE À LAKE SUCCESS (NEW YORK), LE 22 NOVEMBRE 1950<sup>1</sup>

---

## NOTIFICATION du RWANDA

Par communication reçue le 1<sup>er</sup> décembre 1964, le Gouvernement rwandais a informé le Secrétaire général qu'il se considère comme lié par l'Accord susmentionné, dont l'application avait été étendue au territoire du Rwanda avant son accession à l'indépendance.

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 131, p. 25 ; for subsequent actions relating to this Agreement, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 4, as well as Annex A in volumes 423, 426, 429, 431, 437, 445, 457, 466, 471, 483, 489 and 496.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol.131, p. 25 ; pour tous faits ultérieurs intéressant cet Accord, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 2 à 4, ainsi que l'Annexe A des volumes 423, 426, 429, 431, 437, 445, 457, 466, 471, 483, 489 et 496.